



1 个人信息 Personal Details

姓名: _____ 性别: 男: 女: (请在□处打“√”)
Name Gender: M F (Please tick “√”)

出生日期: _____ 民族: _____ 籍贯: _____
Date of Birth: Nationality: Place of Birth:

护照号码: _____ 护照签发地: _____
Passport No.: Place of Issue:

签发日期: _____ 有效期至: _____
Date of Issue: Date of Expiry:

此处粘贴照片
(2寸白底照片)
(2 inch Photo)

2 联系方式 Contact Information

手机号码: _____ 家庭电话: _____ 邮箱: _____
Mobile: Home Phone: Email:

现住址: _____ 邮政编码: _____
Address of Residence: Postcode:

通讯地址: _____ 邮政编码: _____
Contact Address: Postcode:

紧急联系人(及称谓): _____ QQ号: _____ 手机号码: _____
Emergency Contact: QQ: Mobile:

3 家庭成员 Family Member Information

姓名 First Name	称谓 Last Name	工作单位 Occupation	职务 Position	手机号 Mobile	联系地址 Contact Address

4 课程选择 Course Choice

就读学位: 本科 硕士 博士 如其他, 请标注: _____
Degree: Undergraduate Master Doctoral For others, Please note:

第一选择: 课程名称 _____
1st preference: Course name

第二选择: 课程名称 _____
2nd preference: Course name

第三选择: 课程名称 _____
3rd preference: Course name

目标课程开始时间 _____
Proposed course start date:

第一学期 (3月)
1st semester (March)

第二学期 (10月)
2nd semester (October)

夏季入学 (6月) 入学年份 _____
Summer intake (June) Year

5 中等教育经历 Secondary Education Background

学校名称 School Name	学历 Qualifications	课程/专业 Course/Major	开始时间 From (Month/Year)	完成时间 To (Month/Year)

6 高等教育经历 Higher Education Background

学校名称 Institution Name	学历 Qualifications	课程/专业 Course/Major	开始时间 From (Month/Year)	完成时间 To (Month/Year)

7 文件材料 Documentation

- 个人护照信息页复印件
A copy of the personal details page of your passport
- 官方成绩单原件或公证件(如尚未毕业,需提供在读证明及在校成绩单)
An original official transcript or are currently enrolled in.If incomplete, include official documentation stating when you will finish your degree and the name of the degree you will be awarded.
- 学历证书公证件
An original or certified copy of your degree certificate(s)/testamur(s)
- 学位证书公证件
An original or certified copy of your official qualifications
- 自荐信一份 (详述个人兴趣爱好,学习能力和将来学习计划)
A proposal (Describe personal interests, learning abilities and future study plans)
- 推荐信一份
A letter of recommendation
- 任何奖学金/行业资格证书的证明文件
Proof of any scholarship/work expience qualification (If have)

所有文件必须提供原件或原件的公证件。学生可以由所就读的学校将以上学籍相关文件直接发送给RBAC招生办公室,招生办公室会在收到文件后进行申请评估。请注意,提交给招生办公室的所有文件将归RBAC所有,不予返还。
All these documents must be originals,or certified copies of original documents. Certain documents can be certified by other official bodies.Institutions may send documents directly to us,but we cannot consider your application until we have received them.If you have changed your name and your documents are in your former name,you must provide evidence of your name change.Please note that all documents submitted to the International office become the property of Rattana Bundit University and cannot be returned to you.

8 推荐人信息 Agent details

如果你指定代理来负责你的申请,则RBAC招生办公室可获得授权将你的个人信息和相关申请的入学/签证材料等发给代理机构。如果你通过代理提交申请,请提供一下信息:

If you appoint an agent to manage your application,you authorise the university to release personal information and visa documentation relevant to your application to the agent. If you submit your application through an agent,please provide the following detail:

代理名称:

Agent Name:

推荐人签字(印章)

Agent Signature (Stamp)

9 声明&同意 Declaration & Consent

- 我明确: I understand that:
 - > 如果提供信息不正确或不完整, RBAC可不录取或是取消任何决定。
RBAC may vary or cancel any decision it makes if the information I have given is incorrect or incomplete.
 - > 提供虚假或误导性信息是一种严重的犯罪行为。
Giving false or misleading information is a serious offence.
 - > RBAC可从本人曾经就读的学校获取学籍信息。
RBAC may obtain official records from any educational institution I have previously attended.
 - > 提交的所有申请材料归RBAC所有,不予返还。
All the documents submitted become the property of RBAC and will not be returned.
 - > 本人对自己在RBAC的教育和生活全权负责。
I am fully responsible for my educational and living expenses while studying at RBAC.
- 我同意: I agree:
 - > 遵守RBAC的入学和招生规则。
To comply with the rules on admission and enrolment of RBAC
 - > 如本人的申请信息有改动会及时告知RBAC招生办公室。
To inform the International office immediately if there is any change to the information I have given in this application.
- 我已阅读并同意RBAC的保密声明。
I have read and I consent to the RBAC's privacy Statement.
- 此表中所提供的所有信息均为真实信息。
The information I have given in this application is true and correct.

签名: (未满18周岁,需监护人签字)

Your Signature :(Under 18 years of age, need guardian signature)

(本人签名) (Signature)	(监护人签字) (Guardian signature)
-----------------------	---------------------------------

日期: Date:

未签名表格视为无效,将不作处理。申请表必须由本人签字,第三方不得代签。

Unsigned applications will not be processed. Application must be signed by the applicant only.Third parties must not sign on the applicant's behalf.